
Sakspapir

Saksnr Utvalg Type Dato
004/23 Austrheim Ungdomsråd PS 13.02.2023

Sakshandsamar Arkiv ArkivsakID
Ingrid Bø Marøy FE-033 23/274

Orienteringssak

Framlegg til vedtak:

Austrheim Ungdomsråd - 004/23

AUR - behandling:
1. Rektor Bodil Boie Brekkan + inspektør Gunn Håland Dyrkolbotn deltok i samtale med 
ungdomsrådet angåande trivsel. Rektor oppmodar rådet til å bruke dei ulike kanalane skulen og 
kommunen tilbyr dersom det er behov. 

2. Deltaking på fylkesårsmøte til “Ungdom og fritid” i Åsane, fredag 17.februar. Rådet stiller med fire 
medlemmar. Rådet tek rutebuss inn, men ordnar anna transport heim, då slutt-tid ikkje passar med 
transport tilbake til Austrheim.  Transport heim fredag med Nordhordland taxi vil kome på omlag 
2500,-. Simen, Andreas, Julie og Sander deltek.

3. Innspel/kommentar til møte med ordførar og AP sitt partiprogram rådet deltok på 23.januar. 
Rådet har ikkje kommentarar, anna enn at dei synes det var interessant å delta og syntes det var fint 
å få kome med innspel.

4. Innlegg til kommunestyremøte 16. april ang. rusmidlar. Rådet ønskjer å halde kort innlegg på 
kommunestyremøtet 16. april for å informere om bruk av rusmidlar i kommunen. Rådet meiner det 
kan vere hensiktsmessig at dei eldre generasjonane veit litt om kva som rører seg på dette området. 
Rådet førebur innlegg på ungdomsrådsmøte i mars.

5. Arrangering av båtførarprøve. Rådet er positiv til at det blir holdt båtførarprøve for ungdommane 
utover våren. Dei meiner det er mange som har nytta seg av dette tilbodet tidlegare år då det har 
blitt arrangert. Ingrid forhøyrer seg med aktuelle kurshaldarar og pris.

6. Rådet drøfta å arrangere utflukt for ungdommar. Forslag: Høyt og lavt-klatrepark (påsken?), 
vannkanten, skitur, "Fangene på fortet", kajakktur med telt, tur til “StoreStanga”. Rådet er einig i at 



ein kan bruke noko av midlane til ungdomsrådet ved behov.

7. Førespurnad frå Servicekontoret om det er nokon av dei eldste i rådet som vil bistå under 
kommune-og fylkesvalet 11.september? Dette ønskjer medlemmane å kome tilbake til like over 
sommaren. 

8. Erasmus + reise. Fleire av medlemmane er positiv til å reise på læringstur med Erasmus +, Ingrid 
oppmodar medlemmane til å sjekke ut aktuelle reiser og tilbod før ein ev. bestemmer seg for eit 
alternativ. 

Handsaming i ungdomsrådet:
Orienteringane vert teke til vitande.

AUR - vedtak:
Orienteringane vert teke til vitande.

Saksopplysninger:

.


